

APPEARANCE RELEASE
Nitartha Institute Online 2020 Fall Semester Courses

For good and valuable consideration, the receipt and sufficiency of which I'll acknowledge, I, the undersigned, agree as follows:

1. I agree to be photographed, and recorded and videotaped by Nitartha Institute and those acting with Nitartha Institute's authority and permission in connection with my participation in Nitartha Institute's online 2020 fall semester courses.
2. I authorize Nitartha Institute and its affiliates, successors and assigns to copyright, publish, reproduce, exhibit, transmit, broadcast, televise, digitize, display, otherwise use, and permit others to use, (a) my name, image, likeness, and voice, and (b) all photographs, recordings, videotapes, audiovisual materials, statements, and quotations of or by myself (collectively, the "Materials"), in any manner, form, or format whatsoever now or hereinafter created, including on the Internet, and for any purpose, including, but not limited to, advertising or promotion of Nitartha Institute, its affiliates, successors and assigns and sales or other distributions of audio or audiovisual recordings including the Materials, without further consent from or payment to me.
3. I agree that all of the Materials, and all films, audiotapes, videotapes, reproductions, media, plates, negatives, photocopies, and electronic and digital copies of the Materials, are the sole property of Nitartha Institute. I hereby forever release and discharge Nitartha Institute, its employees, licensees, agents, successors, those acting with Nitartha Institute's authority and permission, and assigns from any claims related to any use by Nitartha Institute, its affiliates, successors and assigns of the Materials. I understand that Nitartha Institute is under no obligation to use the Materials.
4. I represent and warrant that I have the legal right and power to grant Nitartha Institute the rights granted above.
5. This document contains the entire agreement between Nitartha Institute and the undersigned concerning the subject matter hereof.

視頻肖像使用協定

2020 秋季學期線上課程

出於良好和有價值的考慮，我（以下簽名人）已經充分知悉並同意如下：

1.在我參與 Nitartha Institute 2020 年秋季學期線上課程的期間，同意由該校及該校所授權許可的人員進行拍照，錄音和錄影。

2.我授權 Nitartha Institute 及其附屬機構，繼承者，對以下內容進行版權保護、出版、複製、展覽、傳輸、廣播、電視轉播、數位化、陳列以其他方式使用並允許其他個人使用：（a）我的姓名、圖像、肖像和聲音；（b）現在或以後以任何形式或格式（或統稱“材料”）製作的所有照片，錄音，錄影帶，視聽材料，聲明和報價單，包括在 Internet 上出於任何目的使用，並不限於 Nitartha Institute 其附屬機構，繼承者使用包括材料在內的廣告和推廣，無需進一步經過我的同意或付款給我。

3.我同意所有材料，以及所有影像、錄音、錄影、複製品、媒體、印版，底片、影印件以及電子和數位副本均為 Nitartha Institute 的專有財產。本人在此永遠免除 Nitartha Institute 及其雇員、被許可人、代理商、繼承者、經該校授權的行事人，以及與該校及其附屬機構，繼承者相關的材料轉讓的索賠。我瞭解 Nitartha Institute 沒有義務承擔此責任。

4.我聲明並保證我有合法的權力授予 Nitartha Institute 上述權利。

5.本檔包含 Nitartha Institute 與簽署人就本協定達成的完整協定。